



Lion Class Newsletter July of 2018

Dear Parents,

This will be our lion class schedule for July. This month is going to be our last month of this semester. In July, we will be singing different songs, learning a few reading books, solving math problems, doing fun thematic activities, reviewing phonics, and PE. They will be learning more sentences and vocabulary words through different classes. I enjoy the teaching time with all the kids. Their English ability continues to improve! I hope next year they will continue learning English well. Wish the best for all the kids in Lion class.

Best regards,
Tr. John

Reading

This will be our reading schedule for July of 2018. They will be learning three different books together during our reading class. The kids can read very well now. These books will help the kids to build sentences together. We will be reviewing this at the end of this month.

July 2nd - July 6th - "Red Hen's Garden"

July 9th - July 13th - "Rabbit to the Rescue"

July 16th - July 20th - "Meet the Big Cat!"

July 23rd - July 24th - "Review"

Core Material

In July, I will be teaching the kids about different jobs. We will be discussing some different local jobs that are important to have in our community. And also that each kids can share what business they want to have when they grow up as well. I will also cover the short e phonics during our discussions.

July 2nd - July 6th - "Unit 2 week 1 workshop "

July 9th - July 13th - "Unit 2 week 1 workshop"

July 16th - July 20th - "Review"

July 23rd - July 24th - "Review"

MPM

For MPM class, the kids will be learning how to count objects at various locations and add their quantities up. They will also be learning about top/ bottom and inside/ outside positions during math class. I will also do some review with them as well.

July 2nd - July 6th - "B5: 6-10 Counting objects"

July 9th - July 13th - "B5: 11- 14 Counting objects "

July 16th - July 20th - "B5: 15-18 Inside and outside"

July 23rd - July 24th - "Review"

Phonics

During our Phonics class in July, we will be practicing different spelling and also do some writing practice. They will also be learning sensational senses. They will be doing l blends, r blends, s blends, and different final blends.

July 2nd - July 6th - "P 254, 255, 257, 258 Writing practice"

July 9th - July 13th - "P 261, 262, 267, 268 Spelling practice"

July 16th - July 20th - "P 269, 271, 272 Different blends"

July 23rd - July 24th - "Review"

Physical Education

This is our PE class during July. Kids love play time. We enjoy the PE fun time together. we will be exercise hard and have fun like always. I always play with them during PE! So much fun.

July 2nd - July 6th - "Outdoor play"

July 9th - July 13th - "Running race"

July 16th - July 20th - "Jump higher"

July 23rd - July 24th - "Catch the ball"

Songs and Movement

In July, we will be learning two songs in the morning. Sometimes we will watch music videos together as well. Songs help the kids to build up more sentences and also help them to wake up in the morning!

July 2nd - July 6th - "Rock-a-bye baby"

July 9th - July 13th - "Rock-a-bye baby"

July 16th - July 20th - "Thanks a lot"

July 23rd - July 24th - "Thanks a lot"

Library/Storybook

We will pick up books from the library and take them home every Friday. And those books will be of various reading levels. Reading helps to improve their English a lot. Remember to read with your kids! It's really helpful to read with your kids.



Lion Class Newsletter

July of 2018

親愛的父母：

這將是我們 7 月的獅子班課程表。這個月將是本學期的最後一個月。在 7 月，我們將唱不同的歌曲，學習一些閱讀書籍，解決數學問題，做有趣的主題活動，複習拼音，和上體能課。他們將透過不同的課學習更多的句子和詞彙單詞。我喜歡和孩子們一起上課的時間。他們的英語能力不斷的提高！我希望明年他們將繼續學好英語。祝所有的孩子們在獅子班一切美好。

最好的問候，
約翰

Reading

這將是我們 2018 年 7 月的閱讀課表。在我們的閱讀課上，他們將學習三本不同的書。孩子們現在能讀得很好。這些書能夠幫助孩子們一起造句。我們將在月底複習。

July 2nd - July 6th - "Red Hen's Garden"

July 9th - July 13th - "Rabbit to the Rescue"

July 16th - July 20th - "Meet the Big Cat!"

July 23rd - July 24th - "Review"

Core Material

在 7 月，我將教孩子們不同的工作。我們將討論一些在我們社區中很重要的地方工作。而且每個孩子在長大後都可以分享他們想要的做的生意。在討論中，我還將介紹簡短的 e 拼音。

July 2nd - July 6th - "Unit 2 week 1 workshop"

July 9th - July 13th - "Unit 2 week 1 workshop"

July 16th - July 20th - "Review"

July 23rd - July 24th - "Review"

MPM

在 MPM 課，孩子們將學習如何計算不同位置的物件並增加其數量。他們也將學習關於頂部/ 底部和內部/ 外部位置的方向。我也會和他們一起複習。

July 2nd - July 6th - "B5: 6-10 Counting objects"

July 9th - July 13th - "B5: 11- 14 Counting objects"

July 16th - July 20th - "B5: 15-18 Inside and outside"

July 23rd - July 24th - "Review"

Phonics

在 7 月我們的自然發音課，我們將練習不同的拼寫，也做一些寫作練習。他們也將學習聳人聽聞的感官。他們將學習混合音，r 混合，s 混合，和不同的最終混合。

July 2nd- July 6th - “P 254, 255, 257, 258 Writing practice”

July 9th- July 13th - “P 261, 262, 267, 268 Spelling practice”

July 16th - July 20th - “P 269, 271, 272 Different blends”

July 23rd - July 24th- “Review”

Physical Education

這是我們 7 月的體能課，孩子們最喜歡的時間。我們一起享受體育快樂的時光。我們將會努力鍛煉，像往常一樣玩得開心。我經常在體能課上和他們玩！太有趣了。

July 2nd- July 6th- “Outdoor play”

July 9th - July 13th - “Running race”

July 16th - July 20th - “Jump higher”

July 23rd- July 24th - “Catch the ball”

Songs and Movement

在 7 月，我們將在早上學習兩首歌。有時我們也會一起看音樂視頻。利用歌曲能讓孩子們建立更多的句子，也能喚醒他們在早上醒來！

July 2nd - July 6th - “Rock-a-bye baby”

July 9th - July 13th- “Rock-a-bye baby”

July 16th - July 20th - “Thanks a lot”

July 23rd - July 24th - “Thanks a lot”

Library/Storybook

我們將從圖書館拿書，每星期三帶他們回家。這些書將具有不同的閱讀水準。閱讀有助於提高他們的英語水準。記得和你的孩子們一起看書！和你的孩子們一起看書真的很有意思。